

目 次

灌浆期低温对夏玉米光合性能及产量的影响
 王若男 任伟 李叶蓓 张萍 陈璐洁 陶洪斌 王璞(1)

糖能兼用甘蔗新品系的性状遗传分析及综合选择..... 唐仕云 王伦旺 杨荣仲
 李翔 黄海荣 经艳 邓宇驰 谭芳 黄家雍 杨丽涛(9)

生物土壤结皮物理因子对植物种子萌发的影响 邵晨曦 秦树高 冯薇 魏宝(20)

不同(品)种柿叶总酚与总黄酮含量年动态变化研究
 韩卫娟 李加茹 李华威 梁玉琴 孙鹏 傅建敏(31)

DA-6 对双 H 型立体栽培草莓光合作用和生长发育的影响
 李瑞 张蕾 盛红亚 徐川 高振 万继花 董飞 王红清(41)

不同 pH 对蓝莓组培苗生长和元素吸收的影响
 曹增强 徐莹莹 张宁 贾文锁 张潞生(50)

嫁接诱导对黄瓜部分农艺性状的影响
 徐冲 Kezia BLACK 盖新双 尹帅 王丹丹 陈明远 陈怀勳 任华中(58)

河套灌区微咸淡水交替灌溉对加工番茄根系生长的影响
 郭梦吉 刘宇 任树梅 杨培岭
 张钟莉莉 张重 夏玉红(65)

人参锈腐病拮抗细菌的筛选鉴定 孙卓 杨利民(73)

青藏地区中草药浸提液诱导瓜列当和向日葵列当种子萌发的研究
 贾雪婷 马永清 田丰 安雨(82)

牦牛 Y 染色体分子遗传学研究进展 马志杰(93)

林麝粪便细菌多样性研究..... 周美丽 王立志
 闫天海 杨营 徐琴 王继文 郭伟(100)

江西省双季晚稻寒露风影响评估..... 田俊 崔海建(107)

快速城镇化地区土地利用动态变化的空间测算分析
 ——以北京市顺义区为例..... 李灿 汤惠君 王枫 张凤荣(115)

同步铺膜铺管旱作水稻播种机的设计与试验

..... 康建明 王士国 陈学庚 颜利民(124)

高速公路沿线土地利用及生态系统服务价值变化研究

..... 唐秀美 刘玉 任艳敏 潘瑜春 郝星耀(132)

劳动力转移及其分化对农业生产效率的影响

——以江汉平原水稻和棉花种植为例

..... 杨志海 麦尔旦·吐尔孙 王雅鹏(140)

碳税补贴视角下规模养猪户低碳养殖行为决策分析..... 左志平 齐振宏 邬兰娅(150)

中国和澳大利亚畜产品贸易波动因素分析..... 王贝贝 肖海峰(160)

农药知识培训:意愿、方式与实施主体选择 蔡键 邵爽 左两军(168)

CONTENTS

- Effects of low temperature during grain filling stage on photosynthetic characteristics and yield of summer maize WANG Ruo-nan, REN Wei, LI Ye-bei, ZHANG Ping, CHEN Lu-jie, TAO Hong-bin, WANG Pu (1)
- Genetic analysis and comprehensive selection of new sugar and energy cane lines TANG Shi-yun, WANG Lun-wang, YANG Rong-zhong, LI Xiang, HUANG Hai-rong, JING Yan, DENG Yu-chi, TAN Fang, HUANG Jia-yong, YANG Li-tao (9)
- Effects of physical characteristics of biological crusts on seed germination SHAO Chen-xi, QIN Shu-gao, FENG Wei, WEI Bao (20)
- Annual variation of total polyphenol and flavonoid contents in leaves of different species (varieties) of *Diospyros* HAN Wei-juan, LI Jia-ru, LI Hua-wei, LIANG Yu-qin, SUN Peng, FU Jian-min (31)
- Effect of DA-6 on strawberry photosynthesis and growth in the double-H three-dimensional culture system LI Rui, ZHANG Lei, SHENG Hong-ya, XU Chuan, GAO Zhen, WAN Ji-hua, Dong Fei, WANG Hong-qing (41)
- Effects of different pH levels on the growth and mineral absorption of blueberry tissue culture plantlets CAO Zeng-qiang, XU Ying-ying, ZHANG Ning, JIA Wen-suo, ZHANG Lu-sheng (50)
- Graft-induced effects on some agronomic traits of cucumber XU Chong, Kezia BLACK, GAI Xin-shuang, YIN Shuai, WANG Dan-dan, CHEN Ming-yuan, CHEN Huai-meng, REN Hua-zhong (58)
- Effect of alternative irrigation between brackish water and fresh water on root growth of processing tomato in Hetao GUO Meng-ji, LIU Yu, REN Shu-mei, YANG Pei-ling, ZHANGZHONG Li-li, ZHANG Chong, XIA Yu-hong (65)
- Screening and identification of bacterial antagonistic strains against *Cylindrocarpon destructans* SUN Zhuo, YANG Li-min (73)
- Study on Chinese medicinal herbs in Qinghai-Tibet inducing germination of *Orobancha cumana* Wallr. and *phelipanche Aegyptiaca* Pers. seeds JIA Xue-ting, MA Yong-qing, TIAN Feng, AN Yu (82)
- Research progress on molecular genetics of the yak Y chromosome MA Zhi-jie (93)
- Exploring the diversity of musk deer fecal bacterial community ZHOU Mei-li, WANG Li-zhi, YAN Tian-hai, YANG Ying, XU Qin, WANG Ji-wen, GUO Wei (100)
- Impact assessment of cold-dew wind on double-cropping late rice in Jiangxi Province TIAN Jun, CUI Hai-jian (107)

Spatial analysis of land use dynamic changes in rapid urbanization area:

A case study in Shunyi District of Beijing

..... *LI Can, TANG Hui-jun, WANG Feng, ZHANG Feng-rong* (115)

Design and experiment of synchronous laying membrane and irrigation pipe for dry-land rice planter

..... *KANG Jian-ming, WANG Shi-guo, CHEN Xue-geng, YAN Li-min* (124)

Land use and ecosystem service value change along expressway

..... *TANG Xiu-mei, LIU Yu, REN Yan-min, PAN Yu-chun, HAO Xing-yao* (132)

Impact of labor migration and its differentiation effect on the production efficiency of agriculture:

A case study of rice and cotton planting in the Jiangnan Plain

..... *YANG Zhi-hai, TUERSUN • Maierdan, WANG Ya-peng* (140)

Decision and analysis of scale pig raising farmers' low carbon breeding behavior in the perspective of

carbon tax subsidies *ZUO Zhi-ping, QI Zhen-hong, WU Lan-ya* (150)

Factors of fluctuation on China-Australia livestock products trade

..... *WANG Bei-bei, XIAO Hai-feng* (160)

Pesticide knowledge training: Willingness, ways and choice of implementation main body

..... *CAI Jian, SHAO Shuang, ZUO Liang-jun* (168)